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Protokoll 
Extra Riksstämman  

den 7 maj 2021 

 
 

 

 

 
Den extra riksstämma var digital på grund av corona pandemin.  
Alla som var med hade kopplat upp sig från olika platser i Sverige 
med en länk till Microsoft Teams som är ett program för digitala möten. 

53 personer var med på den digitala stämman. 
19 ombud deltog med rätt att rösta 
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Övriga deltagare var  

- Elisabeth Broberg, bisittare på Riksstämman 
- Personer som vill lyssna och vara med i diskussionen. De kallas för 

observatörer. 
- Inre Ringen Sveriges styrelse  
- Handledare till ombud, styrelsen och observatörer 
- Representanter från Riksförbund FUB:s kansli 

 

  
1. Riksstämman öppnades 

Judith Timoney, ansvarig intressepolitisk tjänsteman  
för Inre Ringen Sverige, 
hälsade alla välkomna och öppnade Riksstämman.  
Judith är också sekreterare för stämman. 
 

 
2. Har kallelsen och alla papper till den extra Riksstämma 
skickats ut i tid? 

Riksstämmans ombud sa ja. 

 

3. Uppräkning av alla ombud (se bifogad lista) 

19 ombud var närvarande på Riksstämman.  
Röstlängden godkändes. 
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Stämman beslutade att observatörer får bidra med synpunkter under 
stämman. 

 
5. Val av styrelse 

Judith lämnade över till Tjarls Metzmaa  
som tog över som ordförande under rostningsprocessen.  
Tjarls började med att förklara hur det fungerar 
när ombuden ska rösta digitalt i VoteIt programmet. 
Alla ombud fick testa några gånger 
innan det var dags att rösta i valet av styrelse. 

Resultat blev följande: 

a/ Till ordförande för 3 år (2021–2024) valdes Markus Petersson (9 av 
17 röster). 
Övriga nominerade kandidater var Elin Vesterlund och Anders Peterson. 

b/ Till vice ordförande för 1 år (2021–2022) valdes Elin Vesterlund (10 
av 16 röster) 
Övriga nominerade kandidater valet var Gunilla Karlsson, Anders 
Peterson och Lennart Bäck. 

c/ Till ordinarie ledamöter för 3 år (2021–2024) valdes Therese 
Wappsell (16 av 17 röster) och Mattias Melin (10 av 17 röster). 
Övriga nominerade kandidater var Anders Peterson och Lennart Bäck. 

d/ I fyllnadsval efter ledamot Elin Vesterlund (2021–2022) valdes 
Gunilla Karlsson (11 av 16 röster). 
Övriga nominerade kandidater var Anders Peterson och Lennart Bäck. 

En synpunkt kom från ombud, Emelie Lindahl  
som tyckte att valberedningen borde ha presenterat  
alla som är nominerade till styrelsen 
på samma sätt med bild och text.  
Emelie föreslog att alla kandidater skulle få chansen  
att presentera sig under Riksstämman.   
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Förslaget blev godkänt och alla kandidater som deltog i stämman  
fick möjlighet att presentera sig. 

    
 

12. Övriga frågor 
Det kom några frågor om val till Inre Ringens valberedning.  
Eftersom det var bara val av Inre Ringen Sveriges styrelse  
som var med på dagordningen för den extra riksstämman,  
ska personerna som sitter i valberedningen nu  
vara kvar fram till Riksstämma 2022.  
De är följande: 
* Mikael Svedberg, sammankallande 
* Barbro Phil 
* Anna Wändesjö 

Enligt protokollet från Riksstämman 2018,  
skulle Anna gå in som ersättare  
om någon lämnade valberedningen.  
Mattias Melin har lämnat valberedningen  
eftersom han blev invald i Inre Ringen Sveriges styrelse. 
Så Anna tar hans plats i valberedningen fram till Riksstämma 2022. 
 
Sofia Roos som valdes in i valberedningen på Riksstämman 2018 
har valt att avsluta sitt uppdrag i samband med årets extra Riksstämma. 

Inre Ringens representanter i valberedningen för förbundsstyrelsen, fram 
till Förbundsstämman 2022 är 
* Fredrik Berndtsson 
* Anders Peterson 
 
På Riksstämma 2022 ska en ny valberedning väljas. 
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13. Avslutning 
Judith gratulerade Markus och Elin till sina nya uppdrag 
som ordförande och vice ordförande. 
Judith också välkomnade Therese och Mattias till styrelsen. 

Hon tackade alla deltagare för att de deltog  
på Inre Ringens första digitala riksstämma 
med intresse och engagemang. 
 
Judith också tackade Anna Hildingsson och Per-Åke Berglund 
för deras fina arbete i Inre Ringen Sveriges styrelse. 
Anna avgick som ordförande 
och Per-Åke avgick som ledamot. 

Anna tackade alla för sin tid i styrelsen  
och önskade den nya styrelsen lycka till.  
Anna och Per-Åke kommer att avtackas på Riksstämman 2022  
när vi förhoppningsvis kan samlas igen. 

 
Vid protokollet: 

__________________________________ 
Judith Timoney, Sekreterare 
 
 
__________________________________ 
Tjarls Metzmaa, ordförande under rostningsprocessen 

 
 
____________________________    ____________________________ 
 Krister Ekberg, justerare                      Fredrik Berndtsson, justerare 

 


